
Zakopane 01.10.2022 

 

PROTOKÓŁ 

Protokół z II posiedzenia komisji skoków i kombinacji norweskiej PZN 

Program posiedzenia: 

1) Omówienie kalendarza (projekt) na sezon zimowy 2022/2023 

2) Wytyczne sportowe 

3) Sprawozdanie z komisji FIS (Ł. Kruczek, K. Michalczuk) 

4) Sprawy różne 

 

Koordynator Łukasz Kruczek przedstawił propozycję kalendarza na sezon zimowy 

2022/23. Po wspólnych korektach komisja przyjęła nowy kalendarz i przedstawiła go do 

akceptacji. 

Następnie komisja omówiła niektóre zmiany do wytycznych, które następnie przyjęła.  

Łukasz Kruczek omówił spotkanie komisji FIS, na której były omawiane nowe 

propozycje dotyczące budowy butów skokowych, montażu nart, kroju kombinezonów a 

także kontroli sprzętu na zawodach. 

Kuba Michalczuk przedstawił problemy Kombinacji Norweskiej omawiane na komisji 

FIS. W związku z malejącym zainteresowaniem stacji telewizyjnych po 2026 roku 

konkurencja może zniknąć z programu Igrzysk Olimpijskich. Pięć najmocniejszych krajów 

zobowiązało się do pomocy pozostałym w celu podniesienia poziomu. Należy to 

wykorzystać.  

Przewodniczący Marek Pach zaproponował by w zawodach zimowych na skoczni był 

jeden kierownik obsługujący światła. Zaproponował Edwarda Przybyłę jednak P. Kruczek 

nie zaaprobował tej propozycji. Została zgłoszona również przez przewodniczącego 

propozycja by w biegach do kombinacji było jedno smarowanie dla wszystkich. 

Smarować miałaby powołana do tego 3 osobowa komisja, jednak obawy wyraził J. Szturc. 

W związku z tym obie propozycje nie zostały poddane głosowaniu. 

Przewodniczący zgłosił również aby w zawodach Orlen CUP/Kids używać nazewnictwa 

polskiego, a więc Puchar Orlenu, a dla dzieci Puchar Orlenu dla Dzieci. Propozycja 

zostanie przedstawiona na posiedzeniu zarządu. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 


